
 

 

Bunge Fiber Ekonomisk Förening  

Verksamhetsberättelse för 2024 

1. Allmänt 

Under verksamhetsåret 2024 har föreningens samarbete med Tele2 fortsatt 

enligt det tidigare tecknade avtalet. Inga ändringar i avtalsvillkoren har aviserats, 

och samarbetet har löpt på enligt plan. 

Den tidigare levererade TiVo-boxen har nått sin tekniska livslängd. 

Medlemmarna har därför fått sin utrustning utbytt till den nya modellen "TV 

Hub och Rec", som erbjuder motsvarande funktioner inklusive möjlighet till 

inspelning. Det nya systemet hade inledningsvis problem med dagliga omstarter 

av ”TV Hub” för flertalet medlemmar men numera fungerar det tillfredställande. 

Tyvärr har föreningen fortsatt utmaningar med att vissa medlemmar inte betalar 

sina fakturor i tid, vilket medför onödigt merarbete för kassören. 

Möjligheten att betala via E-faktura fungerar numera för flertalet banker. 

2. Årsmöte och styrelsearbete 

Årsmötet hölls den 1 juni 2024. Vid mötet valdes följande styrelse: 

• Ordförande: Tomas Erlandsson 

• Vice ordförande: Markus Pettersson 

• Sekreterare: Gullbritt Thorsell 

• Kassör: Marlene Erlandsson 

• Ledamot: Annika Ekström 

• Ledamot: Thomas Reinhag 

• Ledamot: Jan-Erik Ohlsson (Avliden i december 2024) 

Styrelsen har under året haft 3 protokollförda styrelsemöten utöver det 

konstituerande mötet i anslutning till årsmötet. 

Som avslutning på året träffades styrelsen för en gemensam middag, där 

ordföranden riktade ett stort tack till samtliga ledamöter för deras engagemang 

och arbete under året. 

 



3. Ekonomi 

Det ekonomiska resultatet för 2024 presenteras i bifogad resultat- och 

balansräkning. Föreningen har vid årets slut 196 medlemmar. 
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